
孟宇翔先生  執行董事兼本集團副行政總裁 

孟宇翔先生為執行董事兼本集團副行政總裁，負責本集團整體人力資源及生產營

運管理。彼於二零一九年二月二十七日獲委任為執行董事。孟宇翔先生為控股股

東之一。彼擁有逾七年管理經驗。孟宇翔先生於二零一七年五月二十一日加入本

集團。彼自二零一七年十二月及二零一七年六月起分別成為達力普專用管的副總

經理及董事。孟宇翔先生於二零一七年五月至二零一七年十二月為達力普專用管

的總經理助理。加入本集團之前，孟宇翔先生於二零一四年一月至二零一五年一

月在北京大成房地產開發有限責任公司（主要從事物業發展）任職置業後續工作

小組副組長及於二零一五年二月至二零一七年四月擔任土地資源管理小組組長。

彼亦分別於二零一一年二月至二零一二年二月及於二零一二年三月至二零一四

年一月為北京金隅置業有限公司（主要從事物業發展）的規劃設計部主管及辦公

室行政管理助理；以及於二零零八年七月至二零一一年二月為北京金隅物業管理

有限責任公司金隅嘉華分公司（主要從事物業發展）的工程部科員。孟宇翔先生

亦為本集團若干附屬公司的董事。 

孟宇翔先生於二零零八年七月自北京建築工程學院（現稱北京建築大學）取得土

木工程學士學位。 

 

 

Mr. Meng Yuxiang   Executive Director and deputy chief executive officer 

of our Group 

Mr. YX Meng is an executive Director and the deputy chief executive officer of our 

Group who is responsible for the overall human resources and production operational 

management of our Group. He was appointed as an executive director on 27 February 

2019. Mr. YX Meng is one of our Controlling Shareholders. He has over seven years 

of experience in management. Mr. YX Meng joined our Group on 21 May 2017. He 



has been the deputy general manger and a director of Dalipal Pipe since December 

2017 and June 2017, respectively. Mr. YX Meng was the assistant of the general 

manager of Dalipal Pipe from May 2017 to December 2017. Prior to joining our 

Group, Mr. YX Meng worked in Beijing Dacheng Real Estate Development Company 

Limited* (北京大成房地產開發有限責任公司), which principally engages in 

property development, as the deputy head of follow-up working group from January 

2014 to January 2015 and head of land resources management group from February 

2015 to April 2017. He was also the head of planning and design department and 

office executive assistant of Beijing BBMG Property Co., Ltd.* (北京金隅置業有限

公司), which principally engages in property development, from February 2011 to 

February 2012 and from March 2012 to January 2014, respectively; and the 

engineering staff member of BBMG Property Management Co., Ltd. Jiahua Branch* 

(北京金隅物業管理有限責任公司金隅嘉華分公司), which principally engages in 

property management, from July 2008 to February 2011. Mr. YX Meng is also a 

director of certain subsidiaries of our Group. 

Mr. YX Meng obtained a bachelor’s degree in civil engineering from Beijing 

Construction Engineering College (北京建築工程學院) (currently known as Beijing 

University of Civil Engineering and Architecture (北京建築大學) in July 2008. 


